
JAARVERSLAG LENS VAN DE ALGEMEEN SECRETARIS OVER SEIZOEN 1998 - 1999 
 
Dit verslag behandelt vrij algemeen de periode tussen 1 juli 1998 en 30 juni 1999. De verslagen van de verschillende commissies 
geven een meer gedetailleerd beeld. 
Overleden: 
Tijdens de verslagperiode is helaas opnieuw een belangrijk LENS-lid ons ontvallen in de persoon van Nico de Groot. 
 
Samenstelling bestuur 
Rob Vergeer voorzitter 
Fred Lancel penningmeester 
Fred Grens algemeen secretaris 
Paul van den Steen lid (jeugd) 
Ziya Gungor lid 
Leo van Rijn technische zaken 
 
Helaas hebben Ziya Gungor en Leo van Rijn het bestuur tijdens het seizoen verlaten, zodat we in een veel te krappe samenstelling 
van vier mensen het moeilijke seizoen '98-'99 be- en gestuurd hebben. 
 
Financieel 
Een moeilijk seizoen, vooral door een zeer lage baromzet. Veel afkeuringen en de slechte resultaten van LENS 1 en LENS 2 waren 
de voornaamste boosdoeners. Toch bleek aan het eind van het seizoen dat we nog in de plus waren geëindigd. 
 
Sponsoring 
Een seizoen zonder hoofdsponsor, en met weer veel nieuwe reclameborden, die het eerste veld een steeds vrolijker aanzicht geven. 
In mei 1999 had de sponsorcommissie gezorgd voor een nieuwe hoofdsponsor, en zelfs twee subsponsors, allen voor het seizoen 
1999-2000. 
Verschillende elftallen, zowel bij de jeugd als bij senioren, waren opnieuw van kleding voorzien door gulle sponsors. 
 
Sportieve prestaties 
Een dramatisch seizoen voor LENS, want LENS 1 zondag degradeerde voor de derde keer op rij, en wat wellicht nog erger was, 
LENS 2 zondag hebben we in december terug moeten trekken uit de competitie, omdat er bijna geen spelers meer waren. 
Per wedstrijd deden al 5 A-klassers mee, en dit was een onhoudbare situatie. 
LENS 1 begon het seizoen nog redelijk, maar zakte na de winterstop erg diep weg. Ook hier deden regelmatig drie of vier A-spelers 
mee, omdat ook bij dit team een spelerstekort was ontstaan wegens blessures, schorsingen, gebrek aan motivatie, enz. 
De trainer bij LENS 1 was Paul van Oosten, terwijl Dick Finkelnberg het tweede team voor zijn rekening nam. 
Paul van Oosten is in april, drie wedstrijden voor het einde van de competitie, op non-aktief gezet, waarna Richard van der Hoek de 
laatste moeilijke weken het elftal begeleid heeft, met op de achtergrond steun van o.a. Leo van Rijn. 
Bij de senioren konden we gelukkig wel het dik verdiende kampioenschap van LENS 4 begroeten. Gelukkig promoveerde A1 weer 
naar de Hoofdklasse . terwijl B1 en C1 prima meegedraaid hebben. 
 
Aktiviteiten 
De play-back show is weer gehouden evenals de nieuwjaarsreceptie, de medewerkersavond, en het sinterklaasfeest voor de jongste 
jeugd. 
Daarnaast zorgde elke geleding voor eigen feestelijke onderonsjes, en waren er op donderdag regelmatig wedstrijden van LENS 4 
met etentje na. 
Vele jeugdtoernooien zijn traditiegetrouw weer georganiseerd, en aan het eind van het seizoen zijn allerlei jeugdelftallen op reis 
gewest, o.a. naar Denemarken en Engeland. 
 
De toekomst 
Met VCS is gesproken over mogelijke vormen van samenwerking, zonder dat dit concreet iets opgeleverd heeft. 
Verdere aktiviteiten richting andere clubs zijn niet ontplooid. 
Met vertegenwoordigers van de gemeente is regelmatig overleg geweest over de voorzieningen op ons kompleks. 
 
Watersnood 
In september 1998 stond LENS bijna helemaal onder water Gigantische regenbuien en een slechte afwatering op de sloten hadden 
kantine, kleedkamers en velden veranderd in een waterpark. Dankzij de ongelooflijke inzet van een kleine groep vrijwilligers is er in 
een paar dagen tijd en klein wonder verricht, want de midweeks opgelopen schade was gedeeltelijk weggewerkt toen het 
zaterdagochtend was, en we konden dus weer voetballen. 
De financiële afwikkeling loopt nog, er is al geld binnen, en er zijn al veel werkzaamheden uitgevoerd, maar we komen ook nog geld 
te kort. 
 
Nieuwe trainersstaf, nieuwe spelers 
Tijdens het seizoen 1998-1999 is er door bestuur en sponsorcommissie hard gewerkt aan een plan voor het nieuwe seizoen. Nieuwe 
technische staf, nieuwe sponsors, en gelukkig ook veel nieuwe (vaak 'oude LENSERS) spelers meldden zich aan om bij ons te 
komen voetballen. Eind mei was alles rond, en hadden we ruim 40 spelers voor LENS 1 en 2. Het nieuwe seizoen kon beginnen, 
LENS 'was er klaar voor. 
Meer hierover in het verslag van het seizoen 1999-2000. 
 
Algemeen secretaris Fred Grens 
 



Jaarverslag senioren zondag en senioren zaal seizoen 1998/1999. 
 
Organisatie. 
Net als voorgaande jaren was het secretariaat in handen van één persoon (ondergetekende). De gang van zaken op wedstrijddagen 
was opnieuw in vertrouwde handen van Bert Vierling. Voor de organisatie van de selectie (2 elftallen) in het bijzonder het 
programma, organiseren van vriendschappelijke wedstrijden etc., kon opnieuw een beroep worden gedaan op Rob Pilon. 
Met betrekking tot de zaterdagsenioren verwijs ik naar het jaarverslag van Jan Ham die voor dit deel de organisatie voor zijn 
rekening nam. 
Deze beperkte (voor wat betreft menskracht) organisatie betekent: 

• een grote mate van zelfstandigheid ligt bij de elftallen, vooral ook op wedstrijddagen  

• extra activiteiten dienen door de elftallen zelf te worden georganiseerd.  

• afhankelijk van de beschikbare tijd ondersteuning vanuit het secretariaat 
Voor het lopende seizoen zijn er geen aanwijzingen dat deze organisatie zal worden versterkt. Dit betekent dan ook dat deze 
organisatie meer een coördinatie rol vervult die erop gericht is anderen te stimuleren en/of te ondersteunen bij het organiseren van 
activiteiten naast het gebruikelijke wedstrijdprogramma van de bond. Incidenteel wordt dan getracht aanvullende activiteiten te 
organiseren daar waar gaten vallen. 
 
De elftallen en de sportieve resultaten. 
Vijfelftallen werden voor de competitie 1998/1999 ingeschreven. Tot op het laatste moment leek het erop dat slechts 4 elftallen aan 
de competitie konden deelnemen. Uiteindelijk meldde zich nog een elftal aan dat als LENS 3 werd ingedeeld in de res. 5e klasse. 
Opnieuw moest tijdens het seizoen een elftal worden teruggetrokken. LENS in een diep dal omdat voor /.over ik kon nagaan nog 
nooit eerder een 2e elftal werd teruggetrokken. Uiteindelijk degradeerde ook nog LENS 1 naar het laagste niveau van het 
amateurvoetbal voor de standaardelftallen. LENS 3 haalde de subtop in de res.5e klasse en jawel toch nog een succes want LENS 4 
werd kampioen in de res. 6e klasse. Tot slot wist LENS 5 helaas nog niet het linkerrijtje te bereiken in de 8e klasse. 
Drie teams konden opnieuw worden ingeschreven voor de zaalcompetitie. Zaal 1 draaide als vanouds bovenin mee. Zaal 2 had iets 
minder succes en zaal 3 kon het niet echt bolwerken zodat zij net niet onderin eindigden. Tijdens het seizoen kon een 4e team 
worden ingeschreven die niet behulp van de bond een achttal vriendschappelijke wedstrijden voetbalden niet wisselend succes. 
Omdat dit team niet direct compleet was hebben de andere teams (niet dank hiervoor) telkens voor aanvulling gezorgd. In de 
tussentijd had dit team een halfjaar de tijd om het team te completeren voor het nieuwe seizoen. Uiteindelijk is dit gelukt. 
 
Activiteiten 
Met het gegeven van de huidige organisatie is gedurende het afgelopen seizoen getracht op het moment van afkeuring, of wanneer 
er geen programma was vastgesteld, toch zoveel mogelijk vriendschappelijke wedstrijden te organiseren voor de niet-selectie 
elftallen. Ook is er in (Ie winterperiode 1 maal een zaal afgehuurd t.b.v. een succesvol onderlino toernooi. Zoals vanouds was er aan 
het eind van het seizoen liet wederom succesvolle sixestoernooi onder de deskundige leiding van Gerard van der Kleij t.a.v. de 
voetbaltechnische organisatie. 
Tot slot wil ik Henk Hoppenbrouwers noemen als de grote animator achter de organisatie van vele doordeweekse vriendschappelijke 
wedstrijden. 
 
Met de tijd mee. 
Eind vorig seizoen werden de eerste stappen gezet voor de LENS internetsite, Niemand minder dan Jaap Colpa heeft deze 
internetsite ontworpen waarmee informatie over programma's, wedstrijdverslagen, uitslagen etc. thuis op uw computer snel en 
overzichtelijk beschikbaar is. 
 
Toekomst. 
Het bestuur heeft, zoals u kunt lezen in het jaarverslag van de secretaris, tezamen met de sponsorcommissie acties ondernomen om 
ex-Iensers naar onze vereniging terug te halen. Acties die noodzakelijk zijn om een gezonde seniorenafdeling voor de zondag te 
realiseren. Zonder deze acties zou de seniorenafdélíng verder in aantal elftallen afnemen. De doorstroming blijft zorgwekkend. De 
aanwas bij de niet-selectie elftallen kan alleen plaatsvinden met de aanmelding van complete elftallen. 1-Iet inpassen van nieuwe 
elftallen in onze vereniging vraagt tijd en aandacht. Kortom de omvang en de organisatie van de seniorenafdeling blijft de aandacht 
vragen. 
Bij de zaal is de aanwas gelet op de omvang van de teams eenvoudiger. Vooruitlopend op het komende jaarverslag kan worden 
gemeld dat inmiddels 5 zaalteams voor de nieuwe competitie zijn ingeschreven. 
 
 
Wil Heijnen 
wedstrijdsecretaris senioren zondag en zaal  
12 december 1999 
 

JAARVERSLAG LENS  SENIOREN ZATERDAG 1998-1999 
 
Het seizoen1998-1999 eindigde voor de zaterdagafdeling toch weer onder het niveau wat vooraf verwacht werd. Door de vele 
mutaties was het, voor trainer en leider, wederom moeilijk om een constant spelend elftal op te stellen Er werd met 1 elftal aan de 
competitie deelgenomen (indeling 5e klasse C van de KNVB ) 
 
DE TRAININGEN 
Dit seizoen werden de trainingen gegeven door Andre de Ket. De trainingsavonden bleven op maandag- en woensdagavond. De 
trainingsopkomst was iets beter als vorig seizoen, maar zeker niet om over naar huis te schrijven. 
 
DE RESULTATEN 



In de  20 gespeelde competitiewedstrijden werden 14 punten behaald. 
Een maal gewonnen werd er van: MVO’72, HTSV en WIK 
Gelijkgespeeld  werd er tegen:  WIK, PZH, MVO’72 en VCS (2x) 
Door deze resultaten eindigde het elftal op de 9e plaats in een poule van 11 clubs. 
 
VERWACHTINGEN SEIZOEN 1999-2000 
 
• met dank voor zijn inzet, afscheid gaan nemen van trainer André de Ket en op zoek gaan naar een nieuwe trainer coach 
• Luuk Verkijk de begeleiding voor zijn rekening blijft nemen 
• het overkomen van enkele zaalspelers naar het veldvoetbal 
• jonge spelers te benaderen om de vergrijzing bij de zaterdagafdeling tegen te gaan 
Al met al toch goede vooruitzichten voor het seizoen 1999-2000. 
 
TOT SLOT 
 
Rest mij de sponsors en een ieder die iets voor de zaterdagafdeling gedaan heeft te bedanken voor zijn/haar inzet. 
 
SENIOREN ZATERDAG 
Jan Ham (wedstrijdsecretaris) 
 
VERSLAG JEUGDCOMMISSIE LENS SEIZOEN 1998-1999.  
 
De jeugdcommissie. 
De jeugdcommissie bestond dit seizoen uit zes personen t.w: 
1. Hans van Rijthoven - hoofdleider A-klasse 

 - tevens keeperstrainer, coördinator 
2. Paul van den Steen - hoofdleider B-klasse 

 - algemeen aanspreekpunt ouders en extern - wedstrijdsecretaris 
 - toernooisecretaris 
 - vertegenwoordi2er in bestuur 

3) Ruud van Herp - hoofdleider D-klasse 
 - tevens trainer LENS D3 en D4 

4) Diana van Rijthoven - hoofdleider C-klasse 
5) Leo Straub - hoofdleider E-klasse 

 - tevens leider van LENS D3 
6) Monique Bouwmeester  - hoofdleider F-klasse 
 
Naast deze vaste jeugdcommissieleden kregen wij op zaterdag rondom de wedstrijden nog regelmatig bijstand van o.a. Peter van 
Fessem, Fred Grens en Bert Vierling die ook de scheidsrechterszaken coördineerde. Natuurlijk hadden wij ook veel steun aan de 
vele scheidsrechters vanuit LENS, ook veel A- en B-klassers, die wekelijks hun partijtje floten. Allen hiervoor onze dank. 
 
De jeugdteams van LENS. 
In de competitie speelden we aanvankelijk met 27 teams t.w: 2A, 4B, 5CA D, 6E en 6 F-teams. Hetzelfde aantal als vorig seizoen 
maar dat hadden er zeer zeker bij de jongste jeugd (D t/m F) best meer kunnen zijn als we alle kandidaat leden aangenomen 
hadden die bij ons wilden komen voetballen. Dit hebben wij bewust niet gedaan omdat: 

• we te weinig kader hebben om dit allemaal op te kunnen vangen 

• we te kleine kleedlokalen hebben om alles goed te kunnen huisvesten  

• we te weinig velden hebben om alles wekelijks te laten voetballen 
Zelfs met 27 teams bleken bovenstaande feiten (m.n. het eerste) al een groot probleem. Met dit kader en met deze accommodatie 
kan LENS beslist niet meer aan dan 25 teams excl. 1 of 2 teams van de zaterdagsenioren. Lopende het seizoen hebben we LENS 
A2 terug moeten trekken wegens gebrek aan belangstelling bij de spelers. 
 
De resultaten. 
Voor de resultaten van de teams verwijzen wij naar de JONG LENS die eind juni 1999 uitgekomen is. De belangrijkste resultaten 
waren: 

• de promotie van LENS A 1 naar de hoofdklasse 

• LENS B 1 werd net geen kampioen in de hoofdklasse 

• LENS C 1 handhaafde zich vrij gemakkelijk in de hoofdklasse  

• LENS C3 en C4 werden glansrijk kampioen  

• LENS D I deed zeer goed mee in de hoofdklasse  

• LENS El, E-2 en F1 werden kampioen. 
 
De trainers. 
De trainerstaf was goed gevuld, maar helaas blijkt het steeds weer moeilijker te zijn om voor de lagere teams en de 
woensdagmiddag geschikte trainers te vinden. Of het bieden van geld de oplossing is, is nog maar de vraag. 
 

• LENS A1: Fred Grens  

• LENS A2: Wim van Boxtel  

• LENS B1: Reno Vorkink  



• LENS B2: Leo Meeuwisse  

• LENS B3: Wim van Boxtel  

• LENS B4: Jan Lamers 

• LENS C1: Peter Vonk  

• LENS C2: Guno Valies 

• LENS C3: Peter van Fessem  

• LENS C4: Harry ter Linden 

• LENS D1: Jeroen Hoefnagel  

• LENS D2 : Ton ‘s-Gravendijk 

• LENS D3 en D4: Ruud van Henrp/Peter van Fessem  

• LENS E1 en E2: Theo Hoefnagel 

• LENS E3 t/m E6: Rui dos Santos Freitas  

• LENS F1 e,n F2: Rui dos Santos Freitas  

• LENS F3 t/m F6: 
 

De keeperstraining werd weer gecoördineerd door Hans van Rijthoven die werd geassisteerd door: 
Menno Alting, Steve Alting en Arno Oosterveer. Ook André de Ket viel regelmatig in. 
 
LENS en de BVO’s 
Ook dit jaar werd er driftig gescout bij LENS.  HFC ADO Den Haag weet onze talenten steeds te vinden. Zo mochten aan het eind 
van het seizoen Joey Pronk (keeper C1), Maurice de Jong (speler D1) en Tom Fisher (keeper E1) de overstap maken. Echter de 
keepers besloten beide om bij lENS te blijven, zodat dit seizoen slechts één speler de overstap maakte. 
 
LENS en de KNVB selecties  
Diverse spelers van C1 en D1 werden ook afgelopen seizoen weer uitgenodigd  voor het spelen in de regio- of districtteams. Voor de 
betreffende spelers altijd een leuke waardering voor het goede spel bij hun eigen vereniging. 
 
De toernooien. 
Natuurlijk ook dit jaar weer voor ieder LENSteam een thuistoernooi. Het begon slecht, want door het slechte weer viel het 
internationale A1 en B1 toernooi met Pasen letterlijk in het water. De tweede dag moest het zelfs worden afgekeurd en dat met 
teams uit Denemarken en zelfs Tsjechië in het programma. Het zeer snel geregelde alternatief, een klein toernooi op de 
kunstgrasvelden van HBS, werd door de Denen niet op prijs gesteld en zij vertrokken naar huis zonder echt iets te zeggen. 
LENS speelde nog wel vriendschappelijk tegen de Tsjechen. De overige toernooien waren weer zeer geslaagd en mede door de 
vele toeschouwers kon het nettoresultaat in ons clubgebouw ook nog iets worden ingelopen. De vele uittoernooien voor de meeste 
teams vragen toch altijd veel georganiseer van Jeugdcommissie om alle teams compleet en met voldoende vervoer weg te krijgen. 

Toch is ons dit weer gelukt, zodat de spelers ondanks de vele afkeuringen in het afgelopen seizoen toch nog redelijk aan hun 
trekken zijn gekomen v.w.b. het voetballen. 
 
Nevenactiviteiten 
 
Het blijft moeilijk om activiteiten te organiseren waar onze jeugd in grote getale opkomt. Toegegeven de evenementencommissie 
heeft het wel geprobeerd, maar verder dat een echt geslaagde Bingo voor de jongste jeugd, het Sinterklaasfeest voor de F-klassers 
en de play-backshow kwamen we echter niet. De beide discoavonden alsmede de multiculturele avond aan het eind van het seizoen 
mislukten door een groot gebrek aan belangstelling. Hoe we dit moeten en kunnen doorbreken is de vraag die we hopelijk volgend 
seizoen gaan oplossen. 
 
Reisjes einde seizoen   
 
Ook aan het eind van dit seizoen gingen diverse teams weer op pad. De trips waren dit keer: 

• LENS A1 ging naar Londen en vermaakte zich daar uitstekend middels twee gespeelde wedstrijden en een bezoek aan 
Arnenal-Derby County. Natuurlijk werd ook Londen regelmatig bezocht. 

• LENS B1 ging naar Silkeborg in Denemarken en maakte naast een hoop plezier ook indruk op een zeer sterk bezet 
internationaal toernooi middels een derde plaats 

• LENS C1 en C2 gingen naar Limburg en speelden daar naast een toernooi ook nog in een zwembad 

• LENS C4 bleef in de buurt maar vermaakte zich opperbest bij een complete survival dag in de buurt van de Rottemeren 

• LENS D1 verbleef ook in Limburg om bij Vitesse’08 een toernooi te spelen. De blokhut waar zij gedurende drie dagen 
verbleven was zo mooi en gaaf dat ze volgend jaar wellicht weer naar gennep willen. 

• LENS E1, E2 en F1 gingen ook naar Limburg. Landgraaf was het reisdoel en ook deze groepn vermaakten zich opperbest. 
Helaas ook dit jaar ging weer niet ieder team op reis. Wij zijn daarbij in grote mate afhankelijk van de inbreng en het enthousiasme 
van de leiders van de teams. Zij moeten de spelers in de hand hebben en zo enthousiast krijgen dat zij ook op reis willen gaan. Eerlijk 
is eerlijk: niet ieder LENSteam kwam voor zo'n reis in aanmerking. 
 
Kaderprobleem. 
 
Een terugkrend item in de jaarverslagen van de laatste jaren. Ook dit seizoen was het vinden van kwalitatief en kwantitatief goed kader 
een groot probleem. Met name de training van je E- en F-jeugd op de woensdagmiddag en de begeleiding van te veel teams liet 
duidelijk te wensen over. Er werd dan ook, terecht, volop over geklaagd maar hoe gek het ook klinkt de nieuwe leden bleven 
binnenstromen en we kenden ook zelfs weer een ledenstop bij de meeste leeftijdsklasse. Toch is het niet goed en het voortdurend 



aanhoren van dit geklaag zonder een echte oplossing voor handen te hebben is voor het huidige kader, die erg veel tijd in de 
jeugdafdeling van LENS stopt, erg frustrerend. Een oplossing, zou gevonden moeten worden, maar hoe ??? 
 
Tot slot. 
 
Namens de jeugdcommissie wil ik alle medewerkers bedanken voor hun inzet in het afgelopen seizoen. Het was niet altijd even 
makkelijk en het kostte soms heel veel inspanning om het iedereen naar de zin te maken. Dat dit niet altijd lukte is echter geen 
doodzonde want soms is dit echt niet mogelijk. Sommige mensen (lees ouders en soms spelers) bleken ook nu weer zeer onredelijk  
te zijn. Sommigen mensen denken wellicht dat het een dagtaak is voor het kader maar wij weten wel beter. Het kost (veel) tijd en vaak 
nog geld ook !! Ik denk dan ook dat wij best trots mollen zijn op wat wij het afgelopen seizoen weer gedaan hebben met onze 
jeugdafdeling,. Dat anderen daar ook zo over denken blijkt wel uit het feit dat wij ook nu weer een ledenstop hebben bij een groot deel 
van onze jeugd waar andere verenigingen, ook in onze buurt, zitten te springen om jeugdleden.. De toestroom in mei was echt 
overweldigend maar doordat er te weinig kader voor handen is hebben wij besloten om een gelimiteerd aantal teams toe te laten zodat 
het huidige kader met minder problemen te maken krijgt. Wij hopen echt voor alle medewerkers dat deze opzet gaat lukken en rekenen 
ook het komende seizoen weer op uw grote inzet. Bedankt !! 

 
 
Namens de jeugdcommissie van LENS, 
Paul van den Steen  
Jeugdsecretaris 
 


